
Fra: Bent Stubkjær [mailto:bs@best-energy.dk]  

Sendt: 14. december 2017 10:11 

Til: Jan Rasmussen <Jan.Rasmussen@ft.dk> 

Emne: Høring over udkast til lovforslag om ændring af Lov om fremme af vedvarende energi (Bemyndigelse 

til afholdelse af teknologineutrale udbud samt udvidelse af værditabsordningen, køberetsordningen og 

garantifonden m.v.) 

 

 

Kære udvalgs medlem 

 

Jeg tillader mig at sende disse input omkring køberetsordningen i VE loven som også er sendt til 

Energistyrelsen.  Det kan godt ske at det var tanken, at der alene skulle justeres i loven, så sol også kom 

med. 

 

Jeg vil dog opfordre udvalget til også at drøfte selve måden køberetsordningen fungerer på i dag, da der er 

sket eget ”i arke ” de se este år hvor kreativitete  har været stor. Resultatet er, at love s bogstav 
måske nok forsat overholdes,  men ikke det der oprindeligt var energipolitikkernes mening med loven ved 

fødslen i 2008 og revurderingen 2012. Nemlig at de nærmeste naboer skulle have mulighed for at købe 

andele til det den faktiske kostpris. 

 

Som virksomhed føler man sig efterhånden  til grin, når vi tilstræber både at holde lovens bogstav og ånd, 

ved udbuddet af de 20% køberetsandele. 

 

 

Med venlig hilsen 

Bent Stubkjær 

Direktør 

Best Energy A/S 

Heimdalsvej 22 G 

7200 Grindsted 

Tlf.+45 23680090 

bs@best-energy.dk 

 

 

Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 2017-18
EFK Alm.del  Bilag 85
Offentligt
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